



David Dowdles
Directeur Général Délégué

December 14, 2017

Dear Parents,

Pre-IB Year

I am writing to inform you that, with effect from next academic year (September 2018), those students wishing to follow the two-year IB Diploma Programme in D1 and D2 will also have the opportunity, should they so wish or should they be so required, to undertake a full year's Pre-IB preparatory course.

This Pre-IB year will not only afford an opportunity for in-depth preparation in the linguistic skills required to follow the Diploma Programme but also provide an introduction to study skills, critical thinking skills and to the subject specific curriculum of the respective subjects selected for study as part of the Diploma.

Further information on this new Pre-IB Year is currently being prepared and will be shared in due course.

As I intimated in my earlier letter referring to the introduction of the IB Diploma in English, the academic rigour of the Programme and the breadth of learning opportunities it affords across a range of curricular and extra-curricular domains have won it international recognition and acclaim amongst many leading universities and Higher Education institutions worldwide.

The Pre-IB Year will allow École des Roches better to prepare some of its pupils for the full Diploma and hence also for their future studies at university and their future careers.

Yours sincerely,

David Dowdles
Director General (Délégué)





David Dowdles
Directeur Général Délégué

Verneuil d'Avre et d'Iton, le 14 décembre 2017

Année Pré-IB

Chers Parents,

Je vous écris pour vous informer que dès la rentrée académique prochaine (septembre 2018), les élèves souhaitant suivre les deux années du programme IB (D1 et D2) auront aussi la possibilité, pour ceux et celles qui le voudraient ou à qui cela serait prescrit, de suivre une année préparatoire complète Pré-IB.

Cette année Pré-IB n'apportera pas seulement une préparation approfondie dans les compétences linguistiques requises pour suivre le programme mais également les initier aux critères d'étude, à la pensée critique et au programme d'études spécifique à chaque matière choisie dans le cadre du Diplôme.

De plus amples informations sur cette nouvelle année pré-IB sont en cours de préparation et vous seront communiquées dès que possible.

Comme je l'ai indiqué dans mon précédent courrier faisant référence à l'introduction du diplôme de l'IB en anglais, la rigueur académique du programme et l'étendue des possibilités d'apprentissage qu'il offre dans divers domaines scolaires et parascolaires lui ont valu une reconnaissance internationale de nombreuses grandes universités et institutions d'enseignement supérieur dans le monde entier.

L'année Pré-IB permettra à l'École des Roches de mieux préparer certains de ses élèves aux exigences du programme complet du diplôme et donc à leurs futures études à l'université et à leurs carrières futures.

Bien à vous,

David Dowdles
Directeur Général (Délégué)

